
Zápis z jednání Správní rady ČES 
14. ledna 2025 (INESAN, Sokolovská 351/25, 186 00 Praha 8) 

Přítomni: Daniel Svoboda (DS), Petra Chaloupková (PCH), Jiří Remr (JR), Barbora Latečková (BL) 

Omluveni: Linda Maršíková (LiM), Martin Bastl (MB) 

Host: Martin Richter (MR) – Sekretariát ČES 

• Aktuální finanční (a členská) situace: 

o K 31. 12. 2024 bylo na kontě 106 401,13 Kč a v pokladně 5027 Kč. 

o Za rok 2024 byly ještě v lednu 2025 vyúčtovány výplaty za prosinec ve výši 9100 Kč. 

o Příjmy za rok 2024 činily 498 120 Kč (z toho 174 300 Kč členské příspěvky, 313 820 Kč příjmy 
z akcí, 10 000 Kč sponzorský dar) a náklady 501 357 Kč (náklady sekretariátu 271 595 Kč, 
náklady akcí 224 095 Kč, poplatky banky 1680 Kč). 

o Podle tohoto přehledu bude ztráta za rok 2024 cca ve výši 3237 Kč. 

o V lednu 2025 musely být koupeny nové tonery do tiskárny (16 403 Kč). 

o Ke konci roku 2024 jsme měli 72 individuálních členů a 3 členy institucionální. V roce 2025 
ukončil členství Jan Vácha vzhledem k nové pracovní pozici v zahraničí. 

Rozhodnutí SR: Správní rada bere informace na vědomí. 

• Reflexe závěrů Kongresu 11-2024: 

o Novým členem Správní rady je Martin Bastl, který ve funkci tajemníka nahradil Barboru 
Latečkovou, které ještě jednou děkujeme za dosavadní činnost pro ČES a současně znovu 
vítáme Martina Bastla. Na druhé období byli opětovně zvoleni Petra Chaloupková 
(projektová manažerka) a Daniel Svoboda (prezident). 

o Lanu Mitrofanova nahradil od ledna 2025 Martin Richter (DPP na 5000 Kč měsíčně). 

o Ve funkci vedoucího sekretariátu ČES bude v roce 2025 pokračovat Daniel Svoboda (DPP na 
5000 Kč měsíčně). 

o Po odsouhlasení Správní radou musí LiM a JR podepsat zápis z Kongresu, který bude 
následně publikován na webu ČES. 

o V rámci diskuse na Kongresu byla navržena řada podnětů pro další činnost ČES (viz 
samostatná příloha a poslední bod programu). 

o Na ČZU se nepodařilo zajistit registraci nového sídla ČES, projednávána je možnost nového 
sídla na INESAN (Sokolovská 351/25, 186 00 Praha 8). Na bývalé adrese (Máchova 469/23, 
120 00 Praha 2) může registrace zůstat do vyřešení situace. Následně musí být nové sídlo 
potvrzeno hlasováním členů ČES (per rolam). 

Rozhodnutí SR: Správní rada bere informace na vědomí a schvaluje zápis z Kongresu. Registraci 
nového sídla, resp. nových Stanov zajistí JR ve spolupráci s DS. 

• Plán aktivit na začátku roku 2025: 

o Ve dnech 8. a 9. ledna 2025 se v Libějovicích u Vodňan uskutečnilo Evaluační minimum na 
míru pro MAS Rozkvět (a současně pro zaměstnance MAS Blatensko, MAS Šumavsko a MA 
Sdružení Růže) – celkem 12 účastníků. Zisk pro ČES je 15 052 Kč. 

o Standardní Evaluační minimum se uskuteční 1.-2. dubna 2025 na ČZU v Praze. Kapacita byla 
rozšířena na 15 osob. Registraci připraví DS a MR. PCH rezervuje místnost a bude 
spolupracovat na návrhu stravování pro účastníky. 

o Na ČZU se připravuje akreditovaný kurz evaluací. Jeho součástí by mohl být kurz Fokusní 
skupiny – čekáme na návrh Jany Mazancové. Dříve navržená výše poplatků za 2,5 dne byla 
4600 Kč (3910 Kč pro NNO a studenty, 3220 Kč pro členy). Další součástí by mohla být 
(patrně začátkem září) „letní škola“ v rozsahu cca 5 dnů + samostatná práce (očekávaný 
rozsah 75 učebních hodin (à 45 minut) pro přednášky a cvičení = 3 kredity). 



o Na jaře 2025 by mohl proběhnout také další ročník studentské evaluační soutěže (řeší PCH). 
Je potřeba předběžně oslovit univerzity. 

o DS pokračuje v Referenční skupině evaluací MZV a podílí se také na hodnocení evaluací na 
MZd a pro IROP na MMR. 

o Je nutné zahájit přípravu výroční konference ČES 2025, která se uskuteční 11. a 12. června 
2025 na ČZU. 

• Je potřeba navrhnout hlavní téma a související přednáškové bloky a také náměty na 
školící workshopy. V průběhu února by měli být osloveni potenciální řečníci a 
moderátoři workshopů a zveřejněna výzva na příspěvky. DS mimo jiné navrhuje oslovit 
paní Martinu Klicperovou-Baker z Psychologického ústavu AV ČR a Národního institutu 
pro výzkum socioekonomických dopadů nemocí a systémových rizik – SYRI 
(https://www.syri.cz/), která se specializuje na polarizaci a populismus. 

• Další návrhy témat zahrnují propojení interních a externích evaluací, datovou analytiku 
na zdravotně sociálním pomezí, role evaluátorů po dokončení zprávy (prezentace a 
prosazování výsledků evaluací), zapojení VŠ v evaluacích (mezinárodní rozměr), nové 
evaluační metody a atypické využití evaluací, vliv evaluací na systémové změny. MPSV 
nabídlo spolupráci při přípravě konference. 

• Je navrženo zachovat účastnické poplatky z loňského roku: 2800 Kč – 2200 Kč (sleva pro 
NNO a studenty) – 1400 Kč (pro členy), resp. 1400 Kč – 1100 Kč – 700 Kč pro online 
připojení a pro předkonferenční workshopy. Pro 7 zástupců MMR by nadále platila sleva 
70 % (tedy 840 Kč pro konferenci a 420 Kč pro workshopy). Řečníci a moderátoři mají 
účast na konferenci zdarma. 

• Je navrženo zkrátit nebo nahradit odpolední plenární panel (podle navržených řečníků a 
příspěvků). Místo After Party by mohla pokračovat neformální diskuse v prostorech 
bufetu v přízemí. Celá konference by měla být nahrávána. 

Rozhodnutí SR: Návrhy na témata konference i předkonferenčních workshopů připraví jednotliví 
členové Správní rady do poloviny února 2025. 

• Organizační aspekty: 

o DS bude minimálně do poloviny února k dispozici velmi omezeně kvůli plánované operaci, 
oficiální zastupování zajistí LiM a JR. Faktury na členské příspěvky 2025 byly rozeslány a DS 
pokračuje v jednání s institucionálními členy (MMR, MPSV, ČZU) i potenciálními novými 
členy (mj. ČRA/MZV, KPMG, Deloitte, Charita a další). Účetní doklady za rok 2024 budou 
předány firmě Ragam (v Kutné Hoře), která bude připravovat naše daňové přiznání. 

• Any other business: 

o Při jednání byly projednány připomínky a náměty členů z Kongresu ČES – viz příloha. Reakce 
budou publikovány po následujícím jednání Správní rady. 

o Další jednání Správní rady proběhne ve druhé polovině února 2025 (patrně online). 
 

https://www.syri.cz/

